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Tekninen lautakunta 17.03.2021 § 26 
 
 
§ 26 
Äraportin katusuunnitelman hyväksyminen 

 
Valmistelijat / lisätiedot: 
Raimesalo Vesa 
 
 etunimi.sukunimi@espoo.fi 
 Vaihde 09 816 21 
 

Päätösehdotus Kaupunkitekniikan johtaja Tanska Harri 
 
Tekninen lautakunta 
 
hyväksyy seuraavan katusuunnitelman: 
 
 
Asemakaava-alue/ 
Suunnitelman nimi  Piirustus nro 
 
Luuvanmäki/ 
Äraportti   7250/001 
 
 
 
Sovelletut oikeusohjeet: 
 
Maankäyttö- ja rakennuslaki 84 § ja 85 §  
Maankäyttö- ja rakennusasetus 41 § 
Espoon kaupungin hallintosääntö I. osa 4. luku 22 § 
 
 
 

 
Käsittely  

 
 

 
Päätös 

Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 

 
Selostus  

Nähtävillä (16.4 – 30.4.2018) ollut ja hyväksyttäväksi esitettävä 
Luuvanmäki (Logbacken) asemakaava-alueen katusuunnitelma koskee 
Äraportin (Äraporten) rakentamista.  
 
Katusuunnitelmaehdotuksesta ei jätetty muistutuksia. 
 



 
 
 
1. Suunnitelman sisältö 
 
Äraportti on päättyvä tonttikatu. Kadun päästä on kevyen liikenteen yhteys 
Rastaalantielle. Kadulle ei tule erillistä kevyen liikenteen väylää. Kadun 
varrelle tulee kaksi pysäköinnille mahdollista paikkaa. 
 
Kadun alustavat rakennuskustannukset ovat 100 000 €, josta HSY:n 
vesihuollon osuus on 80 000 €. Kadun vuosittaisten ylläpitokustannusten 
muutos on noin 500 €. 
 
 
2. Suunnittelun kulku 
 
Katusuunnitelma on laadittu vuosien 2017-18 aikana. Asukastilaisuus 
pidettiin 20.3.2018. Asukastilaisuudessa kadulle toivottiin pysäköinnin 
mahdollisuutta. 
 
 
3. Nähtävillä olo 
 
Katusuunnitelmamuutosehdotus on ollut maankäyttö- ja 
rakennusasetuksen 43 §:n mukaan nähtävillä 16.4 – 30.4.2018. Nähtäville 
asettamisesta tiedotettiin virallisten kuulutusten lisäksi asianosaisille 
kirjeitse. Nähtäville asettamisesta kuulutettiin Espoon kaupungin 
nettisivuilla osoitteessa: https://www.espoo.fi/kuulutukset -> 
Katusuunnitelmat sekä kaupungin ilmoitustaululla. 
 
 
4. Muistutukset  
 
Katusuunnitelmamuutosehdotuksesta ei jätetty muistutuksia.  
 
 
5. Rakentaminen 
 
Kadun rakentaminen ei ole lähivuosien rakentamisohjelmassa. 



 
 
Päätöshistoria 
   


